
Usnesení
z 27. jednání Rady města Benešov n.Pl. konané dne 16.11.2011 od 13.30 hodin

v malé zasedací místnost MěÚ Benešov n.Pl.
!! upraveno!!!

RaM po projednání schválila:

Usnesení č. 483/11:
RaM schválila program jednání RaM 16.11.2011 (4)

Usnesení č. 484/11:
RaM schválila návrhovou komisi ve složení: p. Franclová, p. Zelený. (4)

Usnesení č. 487/11:

RaM schválila rozpočtové opatření č. 6 (4)

Usnesení č. 488/11:

RaM schválila mandátní smlouvu č. 12/2001 mezi Maška Reality a vlastníky bytových jednotek domu 

čp 42, náměstí Míru, Benešov n. Pl. (4)

Usnesení č. 489/11:

RaM schválila vydání souhlasného stanoviska města jako vlastníka b. j. č. 2 v domě čp 42 náměstí 

Míru 42, Benešov nad Pl. k napojení domovního plynovodu na nízkotlaký plynovod, jenž je veden ve 

společných částech domu, pro b. j. č. 4, jejímž vlastníkem je p. R. E. K. (4).

Usnesení č. 490/11:

RaM schválila vydání souhlasného stanoviska města jako vlastníka p.p.č. 1289/1 a 1207/3 v k. ú. 

Benešov nad Ploučnicí pro investora stavby rodinného domu na p.p.č. 1207/2 p. M. B. Děčín k uložení 

sítí do p.p.č. 1289/1 a odvodnění pozemku č. 1207/2. Pozemky budou po stavbě uvedeny do 

původního stavu.(4)

Usnesení č. 491/11:

RaM schválila nájemní smlouvu na p. p. č. 700/1 o výměře 608m2,nájemce T. Z., cena pronájmu 5 

Kč/m2/rok. (4)

Usnesení č. 492/11:

RaM schválila Vnitřní směrnici města č. 7 – Odpisový plán. (4)

Usnesení č. 494/11:

RaM schválila dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 16. 9. 2011 – „Oprava mostu na místní 

komunikaci ul. Sokolovská v Benešově nad Ploučnicí p. p. č. 1297/9 poškozené povodní 2010“ (4)

Usnesení č. 495/11:

RaM schválila dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 16. 9. 2011 – „Benešov nad Ploučnicí, ul. 

K Bottari, oprava komunikace“ (4)



Usnesení č. 499/11:

RaM schválila přesun částky 160 000,- Kč na vybudování laboratoře v ZŠ z rezervního fondu ZŠ a MŠ 

Benešov n. Pl. do investičního fondu školy. (4)

Usnesení č. 500/11:

RaM schválila profinancování nové laboratoře z investičního fondu ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí.(4)

Usnesení č. 502/11:

RaM schválila použití finančních prostředků ve výši max. 300 000,- Kč na vybavení nové třídy MŠ 

DDHM z rezervního fondu v případě, že nebude tyto prostředky možné uhradit z příspěvku města.(4)

Usnesení č. 503/11:

RaM schválila odměnu Odbornému správci lesů (4)

Usnesení č. 504/11:

RaM schválila odměnu pro ředitelku ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí za dlouhodobě dobré výsledky 

hospodaření, vyřešení složité situace, související s dlouhodobou nemocí ekonomky školy, práci na 

zhodnocování majetku města. Odměna bude vyplaceny z finančních prostředků školy na mzdy. (4)

Usnesení č. 507/11:                                                                                                                                            

RaM schválila návrh na usnesení z jednání RaM 16.11.2011 (4)

RaM po projednání bere na vědomí:

Usnesení č. 485/11:

RaM bere na vědomí plnění ukládajících usnesení.

Usnesení č. 486/11:

RaM bere na vědomí zprávu ředitele SLM p. Ivana Neliby.

Usnesení č. 493/11:

RaM bere na vědomí žádost o prodloužení pronájmu restaurace na koupališti. Vzhledem ke 

skutečnosti, že nájemce nadále neplní řádně podmínky smlouvy (dluh na službách - energie), tato 

žádost nebude dále radou města projednávána. 

Usnesení č.  506/11:                                                                                                                                                        

RaM bere na vědomí informaci starostky města o došlých nabídkách.

RaM po projednání ukládá:



Usnesení č. 496/11:

RaM ukládá starostce města zaslat na SFŽP ČR, poskytovatele dotace, žádost o přesun finančních 

prostředků z roku 2011 do roku 2012. Přesun se týká akcí: „Oprava mostu na místní komunikaci ul. 

Sokolovská v Benešově nad Ploučnicí p. p. č. 1297/9 poškozené povodní 2010“, „Benešov nad 

Ploučnicí, ul. K Bottari, oprava komunikace“ a „Stavební úpravy objektu občanské vybavenosti č. p. 

602, č. p. 706, Cihelní ul. Benešov nad Ploučnicí“

Usnesení č. 501/11:

RaM ukládá ZŠ a MŠ Benešov nad Pl. odvod částky 300 000,- Kč z investičního fondu příspěvkové 

organizace do rozpočtu města. Částka bude využita ke spolufinancování investiční akce vybudování 

páté třídy MŠ. Důvodem odvodu je skutečnost, že investiční zdroje přísp. org. jsou vyšší než je jejich 

potřeba užití.

RaM po projednání revokuje:

Usnesení č. 497/11:

RaM revokuje us. č. 414/11.

Usnesení č. 498/11:

RaM revokuje us. č. 415/11.

RaM po projednání jmenuje:

Usnesení č. 505/11:

RaM jmenuje členy školské rady: Bc. Zdeňku Čvančarovou, Karla Vrbického, Jiřího Zeleného.

..........................................                                                                     ……............................................
Mgr. Dagmar Tesarčíková                                                                                          Karel Vrbický                                                                  
starostka města                                                                                                         místostarosta         




